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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

OR.0002.56.2023.II  

        

Protokół Nr LVI/2023 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 26 maja 2023 roku 

 

LVI sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się od godz.1200. 

 

Ad. I     

Otwarcie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył LVI sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał panią Iwonę Wójcik sekretarz powiatu, 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych powiatu  

Powitał przybyłych radnych.  

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny Maciej Pryputniewicz. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 16  radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu) 

 

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącą Rady Annę Pietrzak. 

     

Przypomniał, że porządek obrad radni otrzymali wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

 

Poinformował, że do Rady Powiatu Słupskiego wpłynął wniosek o wprowadzenie  do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na 

zarządzaniu drogą powiatową przebiegającą przez miejscowość Redzikowo na odcinku od granic 

miasta Słupska do drogi krajowej S6. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 
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Pan Paweł Lisowski starosta- poprosił o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad. 

Nadmienił, że w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  będzie budowana droga Jezierzyce- 

Redzikowo, która będzie sfinansowana w 100%. Będzie to droga gminna. Natomiast przy okazji 

budowania nowej drogi, bardzo ważnej z punktu widzenia ruchu dla mieszkańców pojawiła się 

szansa, że będzie przebudowana również droga powiatowa w miejscowości Redzikowo. W związku 

z tym, że inwestorem jest Gmina Słupsk to na czas wykonywania przebudowy Zarząd zwraca się do 

radnych  z prośbą o umożliwienie Gminie Słupsk zarządzania tą drogą. 

 

Pan Jan Olech przewodnicząca Rady Powiatu Słupskiego – przystąpił  do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na zarządzaniu drogą powiatową przebiegającą 

przez miejscowość Redzikowo na odcinku od granic miasta Słupska do drogi krajowej S6, poprosił 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 16    przeciw -  0   wstrzymało się - 0    brak głosu - 0 

Stwierdził, że projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego 

polegającego na zarządzaniu drogą powiatową przebiegającą przez miejscowość Redzikowo na 

odcinku od granic miasta Słupska do drogi krajowej S6, został wprowadzony do                                    

porządku obrad pkt 6 jako ppkt 5, jednocześnie ppkt 5 stał się ppkt 6. 

 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma inne propozycje do porządku obrad. Takich propozycji nie było.  

Przystąpił do realizacji porządku obrad.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV i LV sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami 

pozarządowymi za 2022 rok”. 

6. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zajęcia stanowiska wobec inicjatywy  Rady Gminy Słupsk dotyczącej 

przystąpienia do zmiany granic administracyjnych Gminy Słupsk;  

2) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych Miasta Słupsk; 

3)  w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych, dla 

których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego; 

4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Warcino środków na finansowanie zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1160G od granicy powiatu słupskiego w kierunku m. 

Mzdówko (gmina Kępice)"; 

5) w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na zarządzaniu 

drogą powiatową przebiegającą przez miejscowość Redzikowo na odcinku od granic miasta 

Słupska do drogi krajowej S6; 

6) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 r.; 
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7)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

7. Raport z konsultacji społecznych w przedmiocie zmiany granicy miasta Słupsk powodującej 

zmianę granicy powiatu słupskiego. 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zakończenie sesji. 

 

Ad. III  

Przyjęcie protokołu  LIV i LV sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przypomniał, że protokoły LIV i LV 

sesji znajdowały się do zapoznania na stronie internetowej BIP starostwa. Uwagi do tej pory nie 

wpłynęły. Stwierdził, że protokoły  LIV i LV sesji Rady, zostały przyjęte.    

 

Ad. IV 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

       

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do Wysokiej Rady i Wiceprzewodniczącej Rady 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, o przybycie radnego 

Zbigniewa Kamińskiego. Otworzył dyskusję nad przedstawionym Sprawozdaniem. Spytał, czy radni 

mają pytania. Głosów w dyskusji nie było.  

 

Sprawozdanie w pkt 5 omawiane było na Komisji Polityki Społecznej. Też wszyscy radni te 

dokumenty otrzymali w wersji pisemnej wcześniej do zapoznania.  

 

Ad. V 

Sprawozdanie z realizacji ,,Programu Współpracy Powiatu Słupskiego z organizacjami 

pozarządowymi za 2022 rok”. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wspomniał, że Sprawozdanie 

omawiane było na Komisji Społecznej. Zapytał, czy radni mają pytania. Pytań nie było.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

(Sprawozdanie stanowi zał. nr 4 do protokołu)  

       

Ad. VI.  

 Podjęcie uchwał: 

 

Projekty  uchwał od ppkt 1 do ppkt 2  były omawiane na wszystkich komisjach merytorycznych  

i zaopiniowane pozytywnie. 
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ppkt 1) w sprawie zajęcia stanowiska wobec inicjatywy  Rady Gminy Słupsk dotyczącej  

             przystąpienia do zmiany granic administracyjnych Gminy Słupsk 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  17    przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/533/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r.                            

w sprawie zajęcia stanowiska wobec inicjatywy  Rady Gminy Słupsk dotyczącej przystąpienia do 

zmiany granic administracyjnych Gminy Słupsk, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych Miasta Słupsk 

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  17   przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/534/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r. w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej zmiany granic administracyjnych Miasta Słupsk, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu) 

 

Nadmienił, że projekty uchwał od ppkt 3 do ppkt 4 były omawiane na Komisji Rolnictwa, Środowiska 

i Bezpieczeństwa Publicznego, a także Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu                                      

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 3) w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych,  

             dla których zarządcą jest Zarząd Powiatu Słupskiego 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 
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podała wyniki głosowania: 

za-  17    przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/535/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r. w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego dróg powiatowych, dla których zarządcą jest 

Zarząd Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego  

             Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Warcino środków na  

             finansowanie zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 1160G od granicy 

             powiatu słupskiego w kierunku m. Mzdówko (gmina Kępice)" 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć6przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  17    przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/536/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r. w sprawie 

przyjęcia przez Powiat Słupski od Skarbu Państwa- Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Warcino środków na finansowanie zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1160G od granicy powiatu słupskiego w kierunku m. Mzdówko (gmina Kępice)", 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu) 

 

ppkt 5) w sprawie powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na  

             zarządzaniu drogą powiatową przebiegającą przez miejscowość Redzikowo na odcinku  

             od granic miasta Słupska do drogi krajowej S6 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

      

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

poprosił podnieść rękę i   nacisnąć6przycisk, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podała wyniki głosowania: 

za-  17    przeciw - 0 wstrzymało się - 0   brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/537/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r. w sprawie 

powierzenia Gminie Słupsk zadania publicznego polegającego na zarządzaniu drogą powiatową 

przebiegającą przez miejscowość Redzikowo na odcinku od granic miasta Słupska do drogi krajowej 

S6, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 14 do protokołu) 
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Nadmienił, że uchwały od ppkt 6 do ppkt 7 omawiane były na wszystkich komisjach merytorycznych 

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 6) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 r. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- wspomniał, że wpłynęła 

autopoprawka. Głosu udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik – wyjaśniła, że Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca się z prośbą                  

o przyjęcie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 

2023 rok polegającej na:  

1) zwiększeniu dochodów bieżących o kwotę 55 000,00 zł z tytułu odsetek od środków na 

rachunku bankowym i od zakładanych przez powiat lokat terminowych;  

2) zwiększeniu wydatków bieżących o kwotę 55 000,00 zł w rozdziale  Licea ogólnokształcące 

z przeznaczeniem na zakup związanych z funkcjonowaniem Oddziału Mistrzostwa 

Sportowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Technicznych w Ustce;  

3) zmianie nazwy zadania inwestycyjnego z pn. „Dofinansowanie zakupu samochodu 

osobowego oznakowanego segment C dla Komisariatu Policji w Kępicach” na pn. 

„Dofinansowanie zakupu samochodu osobowego oznakowanego typu SUV dla Komisariatu 

Policji w Kępicach”; 

4) zwiększeniu dochodów i wydatków bieżących o kwotę 812 126,23 zł w związku ze zmianami 

podjętymi uchwałami Zarządu Powiatu w dniu 18 maja br. i 25 maja br.; 

 

Powyższe zmiany spowodują zwiększenie dochodów i wydatków bieżących o kwotę 867 126,23 zł                              

w treści uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 rok oraz zmianę załączników. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - czy radni chcieliby zabrać głos. 

Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

   

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i  nacisnąć przycisk, kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych      brak głosu- 0  

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/538/2022 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2023 rok,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 16 do protokołu) 

     

ppkt 7)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - również wpłynęła autopoprawka, 

głosu udzielił Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej.  
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Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że  autopoprawka związana jest                                        

z dostosowaniem kwot zarówno dochodów jak i wydatków w Wieloletniej Prognozie Finansowej do 

kwot ujętych w zmianach   w projekcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie  na 2023 rok. 

 

Pani Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się 

wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za – 17   przeciw - 0 wstrzymało się - 0     brak głosu- 0 

Stwierdził, że uchwała Nr LVI/539/2023 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26 maja 2023 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 18 do protokołu) 

 

Ad. VII.  

Raport z konsultacji społecznych w przedmiocie zmiany granicy miasta Słupsk powodującej 

zmianę granicy powiatu słupskiego 

 

Pani Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  -wspomniał, ze Raport omawiany był 

na wszystkich komisach merytorycznych. Zapytał, czy radni mają pytania. Głosu udzielił Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- powiedział, że Raport z konsultacji był podstawą wydania opinii 

wyrażonej przez radnych. Zaznaczył, że podeszli obiektywnie do tematu nie narzucając mieszkańcom 

w formie ankiety określonego stanowiska. Nadmienił, że po to są konsultacje społeczne aby poznać 

opinię mieszkańców. W konsultacjach wzięło udział ponad 8 000 mieszkańców, z czego ogromna 

ilość odpowiedziała się przeciw rozszerzeniu granic administracyjnych miasta. Dodał, że zdanie 

mieszkańców zostało uszanowane, m in. w opinii, którą radni podjęli. Wspomniał także, że                                 

w przestrzeni publicznej pojawia się ostatnio wiele informacji o tzw. wojnie między samorządem 

powiatowym a miastem. Poinformował, że powiat  z miastem współpracuje na co dzień będąc                          

w Miejskim Obszarze Funkcjonalnym. Dodał, że  w okresie sprawozdawczym została podpisana 

umowa pomiędzy powiatem a miastem w sprawie transportu publicznego pozamiejskiego tzw. 

porozumienie.    

 

Pani Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał czy radni maja pytania. Pytań 

nie było. Stwierdził, że Rada Raport przyjęła.  

(Raport stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

VIII. 

Wnioski i oświadczenia radnych 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Pytań nie było. Wspomniał, że w ostatnim czasie odbyły się 

uroczystości związane z  Dniem Strażaka, na których obecni byli m. in. starosta Paweł Lisowski, 

radni Konrad Tymecki i Piotr Basarab, który jednocześnie był dowódcą uroczystości. Złożył życzenia 

wszystkim mamom  z okazji ich święta. 

 

Ad. IX  

Zakończenie sesji. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął LVI sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym  i wszystkim 

obecnym za udział w obradach. 

 

Zakończenie godz. 1240 

 

(protokół wyników głosowania LVI/2023 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 26.05.2023 r. 

stanowi zał. nr 20 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 24.05.2023 r. stanowią zał. nr 21 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 23.05.2022 

roku stanowią zał. nr 22 do protokołu) 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  22.05.2022 r. stanowi 

zał. nr 23 do protokołu) 

      

 

Przewodniczący Rady 

Jan Olech 

/podpisano elektronicznie/ 

 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 

 


